



Referat

Bestyrelsesmøde den 24. juli 2023

kl. 17:30 i klubben

Tilstede: SBS, MO, AC, AD, AF, KS, MD og SH

- 1) Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt
- 2) Kort gennemgang af ansvarsområder og info fra hver især med status pt.
 - a. Membership – AF. D.d. 439 medlemmer. I forhold til sidste år, er der ikke kommet en stigning i løbet af foråret. AF, Keld og Karsten er løbende i kontakt med Gjensidige om forbedring af vores vilkår, nu hvor der ikke længere er en økonomisk fordel ved at have forsikring hos dem. Sidste år var der 518 medlemmer.
 - b. Økonomi, herunder bankstatus, etc. – SBS: ca. 340.000 kr. Total på alle konti.
 - c. Activities, nuværende og fremtidige, Road Captains mm – MD: stadig mange køreture, men pga. sommeren, er der ikke så mange deltagere. To ny RC: Claes Fenst og Lars Køppen. Der kommer en natur i september, for at prøve noget andet. 2. september kommer der besøg fra HOG Helsingborg, AC sørger for barvagt.
 - d. Ladies of Harley og CMD – aktiviteter – SH: Sommerhustur 3-6 november. Pt 20 tilmeldte fra Cph. Der bliver ikke åbnet for andre chapters medlemmer. CMD: se pkt. 7.
 - e. Charity – status på aktiviteter – KSP: afholdt alle – på nær et – planlagte arrangement. Stor succes hos alle lejrerne. SH: udvalget holder møde i august, hvor der bestemmes hvad og hvilke beløb der skal doneres til. Skal charity ture åbnes for "friends" også? Bestyrelsen bakker op om deltagelse af "friens". Pengene skab bruges til danske trængende, f.eks hospitalsklovnene og hjemløse. Det skal være tydeligt, hvad vi bruger pengene til.
 - f. Baren – status – AC: problem med kaffemaskinen – den skal skiftes/repareres. AD undersøger hvad der kan betale. Grillene er gjort rene, der skal købes gas, toast og pølser, så vi igen kan sælge pølser om fredagen.
 - g. Hjemmeside, status – MO: se pkt 4.
 - h. CAPS status – LK. Venter til næste møde, da LK har ferie.
- 3) Indtryk og feedback fra klubben siden sidste bestyrelsesmøde. Hvilke vibrationer er der ude blandt medlemmerne? – Baseret på feedback og kommunikation vi har haft med medlemmerne via mail, sms, facebook mv. Spg fra Brian Mol: er der – eller skal der være – mulighed for at lave en afstemning på et arrangement, så der f.eks er 3 datoer, og så tages den dag, hvor flest er tilmeldte. Vi "parkerer" den, da MOL ikke er vendt tilbage efterfølgende.
- 4) Vi **skal** tage principbeslutning om at melde ud til Ronni! Michael + Mikkel har behov for et DB-dump – ellers kommer vi ikke videre med det nye system.
(Ronni må antages at leve op til minimumskrav i support-aftale. Hvem har i øvrigt en kopi denne?)
AD, AF og MO kontakter Ronni, for at finde ud af, hvordan Michael og Mikkel kan få alt det database materiale de skal bruge til den nye hjemmeside. Gøres asap.
- 5) FB vs. Kalender på HOG-site: Ved oprettelse af FB-begivenheder OG tilmelding på HOG-site ses ofte vidt forskellige tilmeldinger. Det virker lidt rodet og det vidner om, at vores medlemmer ikke kan følge med i hvad man skal gøre. Lad os se indad: er der en klokkeklar udmelding som medlemmerne (brugerne) skal følge? – AF. Enighed om, at vi fremover ikke bruger fb til at lave begivenheder, det SKAL være via hjemmesiden. Sæt gerne link til hjemmesiden, så det er let at komme til tilmeldingen.

Det er Torben Fahnøe der fremover skal sørge for, at arrangementer kommer på hjemmesiden. Husk at oplyse, om det skal være "public" så alle kan tilmelde sig.

- 6) Under EVT. (Distruption-tanke): Vi benytter os rigtig meget af FB i HOG. Hvad gør vi hvis FB f.eks. bliver betalings-drevet eller andet og størstedelen af vores medlemmer forlader FB? Fallback til kommunikation via hjemmeside mail? Andet.? – AF: Alle: vi må tage det, når/hvis det bliver aktuelt. Lige nu, er der jo ingen der ved, hvad der sker eller om det vil koste noget eller om der overhovedet sker noget.
- 7) Danish Chapter Meeting 2023 –Afholdes i Kysthusene, Gilleleje. Mere info herom – SH: Jeg indkalder til møde i arrangementsudvalget, der mangler nogle småting af få på plads (aftale om, hvem gør hvad og betaling af f.eks velkomstdrink og frokost lørdag). SH har møde med kysthusene næste uge, hvor deadline for tilmelding aftales og menu gennemgås med deres kok.
- 8) Evt. SH: hvad gør vi med medlemmer, der er meldt ud, men som stadig har HOG vest? Vi påtaler, at de bør tage HOG mærker af, men gør de ikke det, så gør vi ikke mere ved det. MD: hvem må komme om fredagen? Alle må have en gæst med, hvis det er en harley-kører, der bare vil se klubben, er de naturligvis også velkomne, selvom de ikke kender nogen her. SH: Udlån af klubben: der skal være en regel om, at man IKKE må flytte billardbordet. AD: fremover SKAL der være et bestyrelsesmedlem eller en barvagt til stede, når lokalet er lejet ud. Vi skal revidere reglerne på et senere tidspunkt. SH: hvem laver opslag til oktoberfest og julefest? AD skriver dem i aften. SH laver opslag til Åbent hus og sætter det på hjemmesiden senest 15 august.
- 9) Fastlægning af kommende 2 mødedatoer. 11 september kl. 17.30 og 23 oktober kl. 17.30.
- 10) Sammenfatning af dagens møde og konklusion herpå: god ro og orden.

Afslutning kl. 20.52

SH.